



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Karlstad

Mötesdatum
20160519

Starttid
17:00

År/Mötesnr
2016/3

Närvarande:

Titti Jansson(ordförande), Ulrika Larsson(vice ordförande), Helena Wassen(sekreterare), Malin Holgersson(kassör), Malin Dybeck(ledamot) och Helena G Österberg (suppleant).

1. Mötets öppnande

1.1. Val av protokollförare
Helena Wassén

1.2. Val av protokolljusterare
Helena G Österberg

1.3. Godkännande av dagordning

2. Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera

3. Rapport AU

3.1. Avstämning Askersund 20160813.

Boende klart

Ringsekreterare klart

Budget inskickad och klar

Alla får ansvar för att samla in minst fem sponsorpriser var.

Ullrika förhandlar om att vi ska få en lykta gratis av de två vi ska ha till Best In Show. Ullrika har även några kontakter på gång inför sponsorpriser för BISS-17.

Ansvarsfördelning inför Askersund:

Titti och Malin H – Korrespondans och post (utskrift katalog)

Helena W – Katalog

Helena W och Malin D – Foderbeställning

Helena Ö och Ullrika – Skriva kritiklapparna

Helena Ö och Caroline Svensson – Västras café

Malin D- Fotografera

Malin D – Blommor

Ullrika – Packar priser

Maria – Domarpriser

Titti och Malin - Rosettansvarig

Ansvarsfördelning under Askersund:

Ullrika – Delar ur priser

Helena W – Resultatlistor

Maria/Malin H – Resultatlistor

Titti – Domarvärd



Mötesgrupp SRRS/Västra	Mötesort Karlstad	Mötesdatum 20160519	Starttid 17:00	År/Mötesnr 2016/3
----------------------------------	-----------------------------	-------------------------------	--------------------------	-----------------------------

Närvarande:

Titti Jansson(ordförande), Ulrika Larsson(vice ordförande), Helena Wassen(sekreterare), Malin Holgersson(kassör), Malin Dybeck(ledamot) och Helena G Österberg (suppleant).

Titti och Malin - Rosettansvarig
Maria – Domarpriser
Helena Ö och Caroline Svensson – Västras café

3.2 Planering BISS-17

Domare är bokad av SRRS Västra – Petra Stracke från Tyskland. Hotell bokar vi januari 2017.
Dommarvärd Titti Jansson.

Mönstringsdomare som förslag är: Lollo Petterson, Ullrika ringer och stämmer av med henne.

Vi ansöker om lydnadstävling klass 1 – Elit, och planerar den för fredagen under BISS. Titti skickar in ansökan. Helena W återkopplar till Jessica.

Annons i årets sista RR-nytt för BISS-17, med deadline 11 november

Vi tar upp ärendet igen efter Askersund.

4. Bordlagda ärenden

4.1. Helena Ö har fått en kontakt gällande profilkläder i Arvika och ska åka dit tillsammans med Titti och besöka företaget.

5. Inkomna ärenden

Inga inkomna ärenden

6. Ekonomiärenden

6.1. Malin rapporterar om nuläget. Ansvar för respektive bankkonto har blivit utrett och Malin har fått all info hon behöver för att kunna använda arbete.

Totalt har vi lagt ut 7 769 kr för utställningsträningen och fått in 7 800 kr, dock ska en utgift för reseräkning ske för Johanna som höll kursen.

7. Medlemsärenden

7.1. Malin rapporterar att vi har 266 aktiva medlemmar, 8 familjemedlemmar, 29 valpköpare och 1 hedersmedlem.

8. Aktiviteter

8.1. Aktiviteter



Mötesgrupp
SRRS/Västra

Mötesort
Karlstad

Mötesdatum
20160519

Starttid
17:00

År/Mötesnr
2016/3

Närvarande:

Titti Jansson(ordförande), Ulrika Larsson(vice ordförande), Helena Wassen(sekreterare), Malin Holgersson(kassör), Malin Dybeck(ledamot) och Helena G Österberg (suppleant).

RR-promenad – Helena W rapporterar att hon är med på nästa RR-promenad i Karlstad, vilket också är den sista innan sommaren. Starten blir sedan igen i augusti.

RR-race – Titti kontaktar Petra om möjlighet att arrangera RR-race i Örebro i höst.

9. Övriga ärenden

Helena W och Helena Ö tittar på möjligheten att arrangera en helg i september om viltspår - med första dagen viltspårskurs och andra dagen anlagsprov alternativt öppet spår.

Helena W har skrivit om viltspårstävlingen och skickar in till RR-nytt. Samt gör samma för Askersund. Helena Ö skriver om utställningen.

10. Nästa styrelsemöte

Skypemöte 7 juli 19:00 samt eventuellt fredag 29 juli i Sunne.

11. Mötets avslutande